



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2012-05-14

SOLNA FÄLTRITTKLUBB  
Järvavägen 7  
170 79 Solna  
[www.sfrk.nu](http://www.sfrk.nu)

PROTOKOLL  
STYRELSEMÖTE 2012-05-14  
TID: kl 18.00  
PLATS: Nya cafeterian

Närvarande:

Åsa Edquist  
Ann-Sophie Formark  
Catrin Rising  
Berit Berggren  
Jenny Wallner  
Anne Nordgren  
Madeleine Westberg  
Naela Arborelius  
Angelica Åhlander  
Mimmi van Rooijen

Ej närvarande:

Marianne van Rooijen  
Inger Nordström

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Åsa Edquist utsågs till mötesordförande. Åsa förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON  
Berit Berggren valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA  
Föredragningslistan godkänns.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL  
Föregående protokoll godkändes.

§ 5 RIDSKOLAN INFORMERAR  
Ingen från ridskolan är närvarande.

Styrelsens förslag på dag för årets sommarmingel är lördagen den 16 juni. Åsa Edquist hör med ridskolan om datumet passar.

§ 6 RAPPORTER FRÅN USEK OCH KOMMITTÉERNA  
Fastighetskommittén  
Taket och ventilationen i gamla ridhuset är nu åtgärdade, besiktning återstår.

Tävlingskommittén  
Av vårens lokal- samt regionaltävlingar återstår ridskolehästmästerskapen i dressyr den 27 maj.

Info/PRkommittén  
Allt fler medlemmar hittar till klubbens sida på Facebook.



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2012-05-14

### § 7 EKONOMI

Ann-Sophie Forsmark sammanfattar ekonomin. P.g.a. avslag på samtliga LOK-stödsansökningar för HT-2011, så kan klubbens intäkter för året komma att minska med 50 000 kr.

### § 8 LOK-STÖD

Marianne Arnrup som är LOK-stödsansvarig deltar på mötet under denna punkt. Klubben har fått avslag på LOK-stödsansökningarna för höstterminen 2011. Vad styrelsen kan se så har inget ändrats sedan förra revisionen, år 2009, då klubbens ansökningar fick godkänt.

Det som RF har slagit ned på är bl.a. att fel typ av närvarokort har använts. RF har även varit inne på hemsidan och tittat och utifrån vad som står på hemsidan kommit fram till att ekonomin sköts på fel sätt, dvs att betalningar går via ridskolan. Då klubben inte själva driver ridskoleverksamheten ska det även framgå att klubben köper den tjänsten av Solna Ridskola AB. Detta ska även tydligt framgå i de avtal som finns mellan klubben och ridskolan. Styrelsen tittar igenom avtalet under mötet och tycker att mycket av det som RF efterfrågar finns med i bilaga 2 till hyresavtalet mellan klubben och ridskolan.

Juniorenas avsuttna verksamhet har inget med ridskolan att göra och är dessutom införda via idrottonlines närvarokort, så klubben borde få LOK-stöd för de aktiviteterna.

Vi har fått två veckor på oss att överklaga, men styrelsen ska be om anstånd. Åsa Edquist ska be Bo Adrianzon om hjälp med anståndsansökan. Åsa ska även fråga Bo om han anser att bilaga 2 till hyresavtalet borde vara tillräcklig för svaren på RFs frågor.

Anne Nordgren och Åsa Edquist träffas på torsdag den 17 maj och föröver de felaktigt registrerade närvarokorten till xls-format.

Jenny Wallner gör ett förslag till ändring av hemsidans text. Det ska t.ex. stå att medlemsavgiften ska betalas till klubben och ridavgiften till ridskolan och förtydliga att Solna Ridskola driver ridskoleverksamheten på uppdrag av klubben.

Framöver behöver avtalet uppdateras mellan ridskolan och klubben. Dessutom behöver klubben göra revision varje år för att kolla att klubben sköter administrationen på rätt sätt.

### § 9 VERKSAMHETSPLAN

Informationen från USEK saknas. Jenny Wallner har kontaktat Angelica Åhlander som ska skicka över USEKs del under kvällen.

### § 10 EXTRA ALLMÄNT MÖTE – VAL AV ORDFÖRANDE

Ett extra allmänt möte kommer att utlysas i samband med sommarminglet den 16 juni för att välja en ny ordförande. Det finns även plats för ytterligare en ledamot i styrelsen.

### § 11 REKRYTERING UNGDOMSLEDARE 2012/2013

Det har kommit in flera bra ansökningar, minst nio intressanta. Planen var att anställningsprocessen skulle vara klar innan terminens slut så att den nya



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2012-05-14

ungdomsledaren skulle kunna gå med Mimmi van Rooijen en kortare period, men det kommer inte att hinnas med. Styrelsen beslutar, trots avslag på LOK-stödsansökningarna, att klubben ska ha en ungdomsledare under läsåret 2012/2013.

- § 12 RIDSPORTENS DAG 6 JUNI  
Styrelsen beslutade att pga tids- och resursbrist inte delta i detta evenemang.
- § 13 ÖVRIGA FRÅGOR  
Inga övriga frågor finns.
- § 14 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är måndagen den 11 juni kl. 18.30.
- § 15 MÖTETS AVSLUTANDE  
Åsa Edquist förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:

Jenny Wallner  
Sekreterare

Justeras:

Åsa Edquist  
Mötesordförande

Berit Berggren  
Justeringsperson